机械节拍器

使用说明书

欢迎您购买本款机械节拍器。在使用该节拍器之前,请详细阅读本手册的使用说明,以便更好地使 用和保护。请将本手册妥善保管以备参考。

注意事项

- 1、勿在不洁、潮湿以及太阳光直接照射处放置或使用节拍器。
- 2、切勿将摆锤从摆上取下,以避免幼儿将其吞服
- 3、不使用节拍器时,务必将摆固定在摆托上,否则摆尖会对人体造成伤害。
- 4、勿将节拍器不稳当地放置在高架子上或类似的高处。若节拍器从高处落下,会被摔碎,其碎片会引起伤害。
- 5、使用结束后,务必将摆放回摆托,并盖上外壳。盖上外壳时,先将外壳的下部固定在节拍器机体上,推外 壳的上部,使其完全吻合,取下外壳时拿住外壳往外拉即可。(参阅图B)
- 6、清洗节拍器时,可用沾上中性清洁液的软布擦试。勿使用稀释油漆或苯等挥发性溶剂。



使用方法

- 1、将节拍器从箱中取出后,按照A图所示,从节拍器机体底端取下制动器。(制动器有在运输过程中防止摆受 到震动的作用)。然后,将外壳底部握住并向外拉取下来。(参阅图)
- 2、顺时针转动发条键,使发条上满。并将节拍器置于平坦的表面上。
- 3、设定速度。
 - A、将摆尖推向右侧,使其从摆托上松开。
- B、可上下移动摆锤,将其顶端对准要设定的刻度表上的速度数值。
- * 若让速度设定在乐谱上表示的"M.M.J=60",则将摆锤顶端对准"60"即可。
- 4、设定拍子:将节拍选择旋钮左右移动,可以设定"2"、"3"、"4"、或"6"。则节拍器分别为二拍子、三 拍子、四拍子、六拍子。这时在每个第一拍都会有响铃声以示重拍,如果设定为"0"则没有铃声。
- 5、确认节拍器是否放得稳当,然后,轻轻地推动摆杆,使其开始摆动。

MECHANICAL METRONOME

OWNER'S MANUAL

Thank you for purchasing this Mechanical Metronome.

Precautions

- 1. Don't use the metronome in the following locations.
- In direct sunlight
- Location of extreme temperature or humidity
- Excessively dusty or dirty locations
- Locations of excessive vibration
- Close to magnetic fields
- 2. Never take the Sliding Weight out from the Pendulum.
- 3. Do put the Pendulum in the Pendulum Hook when you don't use the metronome in case that the pendulum end is harmful to human body.
- 4. The metronome would be damaged if falling down from a high position. Please keep the metronome carefully in case of falling down.
- 5. After using the metronome, please put the Pendulum back to the Pendulum Hook, and cover the metronome. When putting on the cover, place the cover bottom to the metronome body first and then press the upper part of the cover. When taking off the cover, hold the cover bottom part and pull it off. (Refer to picture B).
- 6. If the exterior becomes dirty, wipe it with a clean, dry cloth. Do not use liquid cleaners such as benzene or thinner, or cleaning compounds of flammable polishes.



How to Use

- 1. After taking the metronome out or the box, please remove the white stopper from the metronome body bottom. (The stopper prevent the pendulum from shock during transportation.) (Refer to picture A). And then hold the cover lower part and pull it off from the metronome body. (Refer to picture B)
- 2. Turn the winding key in clockwise direction till the spring fully wound up. And place the metronome on a level surface.
- 3. Set Tempo
 - A. Release the pendulum from the hook by sliding it to right.
 - B. Sliding up or down the weight to position the weight's top line to the desired tempo number on the meter plate.
- * For example, if you want a tempo of 60, just positon the weight's top line to 60 on the meter plate.
- 4. Set Beat

To set a beat, move the beat selector to '2', '3', '4', or '6'. The metronome then rings at the first stroke of duple, triple, quadruple or sextuple time respectively. To silence the beat accent sound, set the beat selector to '0'.

5. Check that the metronome is placed level, and move the pendulum gently sideways to start the pendulum movement.